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Passiivi-infran saatavuuden selvittäminen 

�Mitä: 12 kokousta alatyöryhmässä 2021-2023 ja pienryhmätyöskentely.

�Ketkä: Työhön osallistuneet organisaatiot mm. Traficom, DNA Oy, Helsingin 
kaupunki, Turun kaupunki, Tampereen kaupunki, Paikallisvoima ry, Rejlers Oy, 
Elisa Oyj, Telia Finland Oyj, FiCom ry, Infra ry.

�Tuotokset:

�Taustakysely toimijoille.

�Huoneentaulu saatavuuskyselyn tekijöille ja vastaajille.

� ”Palikka” verkkotietopiste.fi palveluun passiivi-infran saatavuuden tiedusteluun.
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Taustakysely nykytilasta: keskeiset nostot

�Vastauksia yht. 90 kpl (32 yrityksistä, 56 kunnista ja 2 muilta viranomaisilta).

�Saatavuuskyselyn vastaukset pääosin sähköpostitse (myös muita järjestelmiä).

�Tietoturvallisuustekijät korostuvat.

�Eri osapuolten yhteisrakentamisessa nähtiin mahdollisuuksia, mutta myös 
hyödyntämätöntä potentiaalia.

�Kukaan vastaajista ei peri maksua saatavuuskyselystä.

�Kyselyn tuloksia käytettiin saatavuuden selvittämisen huoneentaulun 
laatimisessa.
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Slido -kysely osallistujille: Miten saatavuuskyselyt 
passiivi-infran yhteiskäyttöön tällä hetkellä tehdään 
organisaatiosi hallinnassa olevan infran osalta?

Vastausvaihtoehdot

1. Meillä on käytössä oma tietojärjestelmä

2. Olemme siirtyneet käyttämään Verkkotietopistettä ja vieneet tiedot passiivi-
infrasta Verkkotietopisteeseen

3. Kyselyt tulevat sähköpostilla

4. Kyselyt tulevat milloin mitenkin eli toimintamalli riippuu kysyjästä
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